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Onderwerp Behandeld 
in

Behandeld 
in datum

Portefeuille
-houder

Inhoud Stand van zaken

5a.Tata  Route 
naar Groen Staal

NLG 11-4-
2022

Olthof, J. Mevrouw De Groot (SP) stelde de vraag hoe de 
stikstofuitstoot kan worden aangepakt. Een van de 
eerste grote maatregelen betreft de filterinstallatie 
bij de pelletfabriek (een van de grootste 
stikstofuitstoters binnen Tata). Daarmee wordt de 
stikstofuitstoot van de pelletfabriek met 80% 
gereduceerd. Wat dit op het totaal zou betekenen, 
beschouwt gedeputeerde als een technische vraag 
en zal hij technisch moeten laten uitzoeken.

5a. Tata Route 
naar Groen Staal

NLG 11-4-
2022

Olthof, J. Beantwoording door gedeputeerde Olthof (PvdA): 
Gedeputeerde Olthof kan geen termijn geven voor 
de sluiting van de Hoogoven en Kooksgasfabriek. 
Hiertoe is de provincie immers ook afhankelijk van 
de Rijksoverheid en van Tata zelf. Gedeputeerde zal 
PS wel regelmatig informeren over waar de provincie 
staat. Voorts doet hij de belofte om er druk op te 
houden teneinde een en ander zo snel mogelijk te 
realiseren.

PS worden ook periodiek geïnformeerd over de 
ontwikkelingen binnen Tata. Daarin zullen GS ook 
opnemen welke maatregelen, gekoppeld aan de 
Roadmap+ maar ook aan het VRP, worden getroffen.

Planning: Dit komt terug in de 
voortgangsrapportage Tata Steel, 
verwachting is dat deze Q3 richting PS gaat.

Afgedaan, twee maandelijkse VTH-taken 
brief bijlage ontwikkelingen Tata; 
Uitkomsten beoordeling Vermijdings- en 
reductieprogramma (VRP) Tata Steel 2020-
2025.
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VTH brief NLG 14-3-
2022

Olthof, J. Vervolgens is Waeles failliet gegaan. De provincie is 
nu in overleg met de curator. In de tussentijd is de 
provincie niet staat om een vergunning in te trekken. 
Een en ander heeft ook te maken met het soort 
bedrijf dat er in de toekomst gaat komen alsmede 
met het bestemmingsplan. Uiteindelijk wordt een 
bepaalde categorie bedrijven toegestaan. Op basis 
daarvan zal de vergunningverlener moeten beslissen 
wat al dan niet vergund kan worden. Zonder nader in 
details te treden, hebben GS overigens de 
verwachting dat er een andere categorie bedrijven 
zal komen, op basis waarvan de vergunning kan 
worden aangepast.
Gedeputeerde hoopt de commissie hierover tijdens 
de volgende vergadering concreter te kunnen 
informeren.

VTH-brief NLG 14-3-
2022

Olthof, J Gedeputeerde komt op de "ongewone voorvallen"…. 
…Enerzijds zijn er dus de "incidenten" (bepaalde 
dingen moet je niet willen, zijn schadelijk en moeten 
voorkomen worden). Anderzijds zijn er de voorvallen 
die ongewoon zijn in het reguliere bedrijfsproces, 
maar die wel planbaar zijn en waarvoor maatregelen 
kunnen worden getroffen. 
Gedeputeerde heeft derhalve gevraagd om wat meer 
inzicht te krijgen in wat er eigenlijk bedoeld wordt. 
Hij wil zich namelijk niet laten verleiden om in te 
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gaan op allerhande uitspraken van mensen en 
kwalificaties. Zodra hij de opgevraagde informatie 
heeft, wil hij deze graag met de commissie delen, 
opdat de Statenleden ook het inzicht hebben.

Motie VOD 34 
AANGEHOUDEN 
“Slim omgaan 
met 
maatschappelijke 
geld, 
verschillende 
opties toekomst 
Tata Steel 
verkennen” 

PS 7-3 Olthof, J Het rapport van CE Delft, waarnaar verwezen wordt, 
is niet van de provincie. Het is wel bekend bij het 
college. Wat daar staat, is voor een deel aan het Rijk. 
De belangrijkste speler is Tata Steel, als het over de 
toekomst gaat. Het Rijk kan een rol spelen met 
aanvullende voorwaarden ten aanzien van de 
subsidie(verlening). CE Delft sluit in een eerder 
rapport de nieuwe techniek niet uit. CE Delft noemt 
het zelfs de ontwikkeling die mogelijk de meeste 
kans van slagen. Er kan worden doorgegaan met die 
theorie, maar dat ontslaat de provincie niet van de 
verplichting om naar de toekomst van Tata Steel te 
kijken. Ik vind dat het Rijk ook op de hoogte moet 
zijn van dit rapport. In de gesprekken, ambtelijk en 
bestuurlijk, wil ik het rapport van CE Delft en de 
zorgvuldigheid onder de aandacht brengen van het 
Rijk.
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Zienswijze 
Provinciale Staten 
op de Kadernota 
2023 
Omgevingsdienst 
Noord-Holland 
Noord

NLG 7-2-
2022

Stigter, E. De heer Cardol (GL) geeft als aandachtspunt mee dat 
het stuk van het college enigszins onduidelijk was 
(vijf onderwerpen versus vier besluiten). 

Het signaal van de Cardol (GL) dat de zienswijze 
onduidelijk is, zullen GS zich aantrekken. 
Gedeputeerde zegt toe dat het de volgende keer 
duidelijker zal zijn.

Zienswijze 
Provinciale Staten 
op de Kadernota 
2023 
Omgevingsdienst 
Noord-Holland 
Noord

NLG 7-2-
2022

Stigter, E. Mevrouw Jellema (PvdA) bespeurt veel compassie bij 
de commissieleden voor de Omgevingsdiensten, en 
voor de OD NHN in het bijzonder. Kan gedeputeerde 
toezeggen dat hij PS de aankomende periode, al dan 
niet schriftelijk, op de hoogte zal houden van het 
wel en wee en het financiële welzijn van de OD's?

De voorzitter geeft het woord aan gedeputeerde 
Stigter voor zijn beantwoording in tweede termijn.

Beantwoording door gedeputeerde Stigter: 
Gedeputeerde Stigter antwoordt bevestigend. Hij 
deelt de compassie van de commissieleden ten 
aanzien van de OD NHN. Hij maakt zich met hen 
zorgen over de financiële positie van de 
Omgevingsdiensten en het eigenaarschap bij de 
andere partners. Om die reden zijn GS in gesprek 
met de OD's en de gemeenten. Het betreft een acuut 
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vraagstuk bij de OD NHN. Gedeputeerde zegt toe om 
er voor de zomer schriftelijk op terug te komen 
richting de commissie.

RIVM rapport 
herkomst 
schadelijke 
stoffen in de 
IJmond

NLG 7-2-
2022

Olthof, J. Olthof: In hoeverre zijn de ZZS echter meegenomen 
in de uiteindelijke berekeningen die het RIVM heeft 
gebruikt? Gedeputeerde komt er bij de commissie op 
terug met een duidelijk antwoord.

Mevrouw Becker (GL) wees op het verschil tussen het 
meten en berekenen. Gedeputeerde heeft reeds 
aangegeven dat het belangrijk is om te weten waar 
'm dat verschil in zit. In het RIVM-rapport zijn 
meerdere mogelijke oorzaken genoemd, zoals de 
onderaannemer. In hoeverre zijn bovendien de 
diffuse en open bronnen meegenomen? Het 
ingewikkelde is dat er qua hoeveelheid stof weinig 
verschil zit tussen de metingen en berekeningen. In 
de samenstelling van de stof ontstaat echter wél een 
groot verschil. Hoe is dat mogelijk? GS zullen hier bij 
PS op terugkomen.

RIVM rapport 
herkomst 
schadelijke 
stoffen in de 
IJmond

NLG 7-2-
2022

Olthof, J. Olthof: Er is, door onder anderen de bewoners, 
gevraagd om een deadline. Wanneer kan een 
structurele transitie van de hele fabriek naar groen 
staal worden gerealiseerd? Gedeputeerde wil voor de 
provinciale bijdrage dit kwartaal duidelijkheid 

GS Brief Route naar Groen Staal is 
behandeld in commissie NLG 11-4-2022. 
Afgedaan.
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hebben over de termijnen -- wanneer kunnen PS wat 
verwachten? -- en daar deadlines aan koppelen. 
Voor het totale plaatje is gedeputeerde echter mede 
afhankelijk van de bijdrage van het Rijk (EZ en IenW) 
wat betreft de waterstoftransitie, maar ook van Tata 
zelf. Tata moet immers zelf de fabriek realiseren. Er 
vinden gesprekken plaats. Een en ander komt ook bij 
elkaar. In Q1 2022 wil gedeputeerde aan de 
inwoners duidelijkheid kunnen bieden over de 
provinciale bijdrage (vergunningentraject).

RIVM rapport 
herkomst 
schadelijke 
stoffen in de 
IJmond

NLG 7-2-
2022

Olthof, J Statenlid  Becker (GL): In de beantwoording werd 
verder gerefereerd aan de mogelijkheden voor 
ketenaansprakelijkheid. Volgens gedeputeerde 
bestaat een dergelijke aansprakelijkheid echter niet 
in het milieu- of bestuursrecht. Mevrouw Becker 
vraagt zich af of er gekeken wordt naar de 
mogelijkheid om normen cumulatief voor het hele 
bedrijf te stellen, dus ook voor alle 
bedrijfsonderdelen op het terrein. Zij wijst in dit 
kader op het voorbeeld van de Eemsdelta in 
Groningen.

De vragen over ketenaansprakelijkheid neemt 
gedeputeerde mee. De eerste reactie van GS was dat 
ketenaansprakelijkheid in de milieuregelgeving bij 
hen niet bekend is. Als er echter in de Eemsdelta een 
voorbeeld van cumulatieve normering voor het hele 
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bedrijventerrein is, willen GS daar met alle liefde 
naar kijken. Voor GS is het belangrijk dat het totaal 
van het Tata-terrein kan worden meegenomen in de 
registratie.

RIVM rapport 
herkomst 
schadelijke 
stoffen in de 
IJmond

NLG 7-2-
2022

Olthof, J. Wat betreft de vraag over het voorzorgsbeginsel 
heeft Statenlid Kostic (PvdD) zelf al min of meer het 
antwoord gegeven. 

Statenlid Kostic (PvdD) vraagt of er dan ook meteen 
een inventarisatie volgt van juridische 
mogelijkheden voor de provincie om in te grijpen. 
De Partij voor de Dieren wil daar graag voor de 
zomer duidelijkheid over. 

Gedeputeerde Olthof zegt toe dat zodra het 
Vermijdings- en reductieplan voor ZZS er is, er in 
ieder geval ook gekeken zal worden naar de 
juridische implicaties ervan.

NLG 13-06-2022 VRP geagendeerd en 
vooraf TB. Afgedaan.

RIVM rapport 
herkomst 
schadelijke 
stoffen in de 
IJmond/ Zeer 
Zorgwekkende 
Stoffen (ZZS) 
inventarisatie 
Tata Steel

NLG 7-2-
2022

Olthof, J. Het Vermijdings- en reductieplan voor ZZS wordt de 
eerste helft van dit jaar verwacht. Gedeputeerde is 
daar een beetje voorzichtig in, omdat getracht wordt 
te bekijken in hoeverre de ZZS-discussie en het 
Vermijdings- en reductieplan gekoppeld kunnen 
worden aan de Roadmap en aan andere maatregelen, 
zodat uiteindelijk het gewenste resultaat met elkaar 
kan worden geboekt. Met twee tot drie maanden is 

NLG 13-06-2022 VRP geagendeerd en 
vooraf TB. Afgedaan.
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het Vermijdings- en reductieplan voorzien van een 
reactie van GS.

Zeer 
Zorgwekkende 
Stoffen (ZZS) 
inventarisatie 
Tata Steel

NLG 10-1-
2022

Olthof, J. Gedeputeerde Olthof acht het raadzaam om wellicht 
te zijner tijd een technische briefing over de 
(werking van de) modellen te organiseren. 
De voorzitter noteert dat daar behoefte aan is.

GS informeren  middels de tweemaandelijke 
bijlage Informatievoorziening inzake Tata 
Steel en Harsco Metals 

Afgedaan: TB 13-06-2022

NLG 11-04-2022
De heer Roosendaal (VVD) heeft ook al 
eerder gevraagd hoe er wordt omgegaan 
met nieuwe kennis en nieuwe informatie 
aangaande het updaten van modellen. In 
juni (2022) staat hiervoor een Technische 
Briefing gepland.

De voorzitter merkt op dat er een 
Technische Briefing over het VRP wordt 
voorbereid, in combinatie met de modellen 
zoals genoemd door de heer Roosendaal 
(VVD).

Statenlid Kostic (PvdD) meent dat het 
daarmee in de buurt komt van de wensen 
van de Partij voor de Dieren. Zij zou echter 
dan ook heel graag een toelichting zien op 
welke Roadmap+-maatregelen wettelijk 
afdwingbaar worden en hoe dat ook matcht 
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met die BBT's. Statenlid Kostic heeft er heel 
veel vragen over en zou het derhalve 
dolgraag meenemen in de Technische 
Briefing.

Gedeputeerde Olthof (PvdA) geeft aan dat 
de duur van een Technische Briefing 
beperkt is. Hij stelt derhalve voor om samen 
met de griffie te bekijken wat precies de 
vragen zullen zijn en of volstaan kan 
worden met één TB of dat er toch twee TB's 
moeten worden ingepland. 
Er mag volgens gedeputeerde geen 
misverstand bestaan over de informatie. 
Dan ontstaan enkel vervelende discussies. 
De Staten kunnen alle informatie krijgen die 
nodig is om het gesprek goed te kunnen 
voeren.

TB Modellen, ZZS & VRP op 13 juni cie NLG, 
Afgedaan.

Actualiteit
inzake het 
RIVM- rapport 
over de uitstoot 
van PAK's en 
lood door het 

PS 13-09-
2021

Olthof, J. Motie 148 SP 50PLUS/PvdO en de PvdD 
(VERWORPEN): 
Tata deadline is zeer belangrijk.
Ik doe de toezegging dat daar waar het gaat over 
maatregelen en ambities, er een termijn aan 
gekoppeld moet zijn. 

GS Brief Route naar Groen Staal is behandeld 
in commissie NLG 11-4-2022. Afgedaan.
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fabriekscomplex 
van Tata Steel.

Motie 150 betreft het vervolgonderzoek bij kinderen. 
We zijn in overleg met de IJmondgemeenten. 
Gemeenten zijn eigenaar van de GGD en geven de 
GGD zelf opdracht. Ik ga binnen het Bestuurlijk 
overleg met de IJmondgemeenten bespreken wat 
mogelijk is. Daarmee voldoe ik feitelijk aan de 
motie. Ik ga kijken wat de GGD hierin zou kunnen 
doen en wat er al loopt. 
Ik bespreek dit met mijn collega’s van de 
gemeenten.

Gesprek heeft plaatsgevonden. 

Zienswijze 
Eerste 
begrotingswijzig
ing 2021, 
Ontwerpbegroti
ng 2022 en 
Jaarstukken 
2020 
Omgevingsdiens
t 
Noordzeekanaal
gebied (NZKG)

PS 05-07-
2021

Olthof, J. Statenlid KOSTIÇ (PvdD): Stel dat gemeenten het wel 
willen, maar er de financiën niet voor hebben. Bent u 
er dan op tegen dat de provincie op andere wijze het 
traineeship helpt op te starten?

Als het gaat om de financiële gevolgen dan zal ik 
vragen aan de Omgevingsdienst om een overzicht 
voor de commissiebehandeling te leveren.

Uitkomsten 
inventarisatie 
ZZS uitvraag

NLG 21-06-
2021

Olthof, J. Mevrouw Koning-Hoeve (CDA):
De provincie en de OD's hebben moeite om de 
inventarisatie bij afvalverwerkende bedrijven goed in 
beeld te krijgen. Er is sprake van een landelijke 
harmonisatie van de uitvraag bij afvalbedrijven. Kan 
deze binnen afzienbare tijd worden gerealiseerd? 
Wat is het tijdspad? En hoe wordt ervoor gezorgd dat 

21-2-2022:
Er wordt nu landelijk  vanuit het IPO 
gecoördineerd gekeken hoe we grip kunnen 
krijgen op de problemen die er zijn om de 
ZZS-inventarisatie bij afvalbedrijven goed in 
beeld te krijgen. De eerste stap die daar nu 
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de geharmoniseerde uitvraag ook echt effectiever zal 
zijn en zal gaan leiden tot een hoge respons op de 
uitvraag naar ZZS?
Gedeputeerde Olthof geeft aan dat hij het exacte 
tijdspad nog niet helemaal helder voor ogen heeft, 
maar dat er volop aan wordt gewerkt. Hij zal alsnog 
later kunnen aanleveren wanneer wat verwacht 
wordt. 

genomen wordt, is het uitvoeren van 
botsproeven samen met de branche. In deze 
botsproeven worden de regels getest op 
voorbeelden uit de praktijk. 

De planning is dat deze botsproeven in de 
zomer worden afgerond en dat er dan een 
uitgewerkt voorstel ligt met vervolgstappen. 

Voordrachten 
omgevingsdiens
ten: Jaarstukken 
en 
resultaatbestem
ming 2020, 
Begrotingswijzig
ing 2021, 
Kadernota en 
begroting 2022
4.a.1 

Zienswijz
e begroting 
2022 
Omgevingsdiens
t NZKG 
4.a.2 

Zienswijz
e begroting 

NLG 07-06-
2021

Loggen, C.
(water)

PS vormen uiteindelijk het kaderstellend orgaan met 
budgetrecht. Gedeputeerde is wel bereid om het in 
kaart te brengen. Hij schetst kort de geschiedenis. 
Bij het overdragen van de taken aan de OD heeft de 
provincie destijds al een schouw genomen om te 
bezien welke extra taken er overgaan. Daar zijn ook 
de bijbehorende middelen voor gegeven. 
Gedeputeerde was derhalve enigszins verbaasd over 
de aanbevelingen in het rapport. Om die reden 
wordt het gesprek aangegaan. Als een dergelijk 
signaal ook van de directie van de OD komt, dan zal 
met elkaar bekeken worden wat er nodig is en welke 
budgetten daaruit voorvloeien. Gedeputeerde komt 
er in dat geval bij de Statenleden op terug.

Tijdens de technische briefing heeft de heer Mangal 
(DENK) een vraag gesteld over de IT-kwaliteit van de 
medewerkers. Als voorbeeld noemde hij Waternet. 
Het antwoord luidde dat de OD's niet over Waternet 

Bij de rondvraag in NLG
20-09-2021stelt Statenlid Kostic de vragen 
opnieuw aan de orde. Gedeputeerde Olthof 
geeft aan dat hij de antwoorden thans niet 
paraat heeft. E.e.a. is ook in PS aan 
de orde geweest en Statenlid Kostic (PvdD) 
heeft voornoemde vragen ook aan 
gedeputeerde Loggen gesteld. 
Gedeputeerde Olthof neemt de vragen 
derhalve mee en er zal op worden 
terugkomen.

7-2-2022: Statenlid Kostic merkt bij 
vaststelling van de lijst toezeggingen op dat 
PS al een aantal maanden op een update 
over de capaciteit wacht. Dit is herhaaldelijk 
opnieuw gevraagd en het wordt telkens 
vooruitgeschoven. 
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2022 
Omgevingsdiens
t IJmond 
4.a.3 

Zienswijz
e 1ste 
begrotingswijzig
ing 2021, 
ontwerpbegrotin
g 2022, 
Jaarstukken 
2020 en 
resultaatbestem
ming 2020 van 
de OD NHN 
4.a.4 

Zienswijz
e Provinciale 
Staten op 1ste 
begrotingswijzig
ing 2021, 
ontwerpbegrotin
g 2022 en de 
voorlopige 
jaarstukken 
2020 van de 
OFGV 

gaan, maar wel over de waterkwaliteit. Hoe verhoudt 
zich dat tot elkaar, mede gelet op het rapport van de 
Randstedelijke Rekenkamer? De OD's houden voorts 
toezicht op bruggen, sluizen en gemalen. 
Momenteel is een technisch probleem aan de orde 
met het 3G-netwerk, dat volgend jaar wordt 
uitgefaseerd. De heer Mangal verwacht dat Waternet 
niet de enige instantie zal zijn die daar hinder van 
zal ondervinden. Ook andere gemalen die buiten 
Waternet vallen, zullen daarmee te kampen hebben. 
Hebben de OD's voldoende capaciteit en geld om dit 
soort problemen op te lossen of in ieder geval te 
controleren?
Gedeputeerde acht het goed om het signaal dat de 
heer Mangal afgeeft, aan de orde te stellen in zijn 
bila's met de dijkgraven.

Dit wordt meegenomen in de reguliere 
P&C-cyclus van OD’s en 
informatievoorziening daarover aan de 
staten. Hier wordt PS niet apart over 
geïnformeerd. Afgedaan.
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RIVM 
briefrapport 
Tussentijdse 
resultaten 
gezondheidsond
erzoek IJmond

NLG 19-04-
2021 

Olthof, J. Onderhavig rapport betreft een eerste 
tussenrapportage. Er komt nog een vervolgtraject. 
Voorts wordt bekeken of er onder de bewoners 
behoefte en bereidheid is om mee te werken aan een 
dagboekonderzoek. Het RIVM heeft aangegeven dat 
dit zinvol kan zijn om een betere duiding te krijgen. 
De suggestie wordt derhalve serieus bekeken.
Voor het dagboekonderzoek wil gedeputeerde eerst 
in overleg met de bewoners om te informeren of zij 
bereid zijn hier hun medewerking aan te verlenen. 
Indien ergens de komende weken hierover een 
standpunt wordt ingenomen, zal gedeputeerde dit 
zo snel mogelijk met PS delen.


